

مرفق نموذج الإفصاح:

الشركة القطرية الألمانية للمستلزمات الطبية تفصح عن بياناتها المالية للربع الرابع من عام 2022

أفصحت الشركة القطرية الألمانية للمستلزمات الطبية عن بياناتها المالية الربعية للفترة المنتهية في 2022/12/31 ، حيث بلغ صافي الربح 1,860,742 ريال قطري مقابل صافي ربح 1,180,828 ريال قطري لنفس الفترة من العام الذي سبقه.

كما بلغت ربحية السهم 0.011 ريال قطري في الربع الرابع من العام 2022 مقابل ربحية السهم 0.010 ريال قطري لنفس الفترة من العام الذي سبقه.

* ملحوظة : يجب أن يكون صافي الربح غير متضمن لحقوق الأقلية.



Disclosure Form:

QATARI GERMAN FOR MEDICAL DEVICES COMPANY DISCLOSES ITS FINANCIAL STATEMENTS FOR THE TWELVE MONTHS PERIOD ENDED ON December 31st, 2022.

Qatari German for Medical Devices Company discloses the financial statement for the Twelve months period ended on December 31st, 2022. The financial statements revealed a net profit of QR 1,860,742 in comparison to net Profit of QR 1,180,828 for the same period of the previous year.

The profit per share amounted to 0.011 QR As of December 31st, 2022 versus profit per share QR 0.010 of the same period in 2021

* Net Profit should not include minority rights (*if any*)

